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Agendapunt 2. 

Verslag van de algemene ledenvergadering van HEVO op donderdag 3 

november 2022 14.00 uur in De Ontmoeting  

Aanwezig: het voltallige bestuur: Carel van den Heuvel (voorzitter), Piet van der 

Velden (secretaris), Ton van de Liefvoort (penningmeester), Mecheline Heijmans, 

Tonny van Raaij, Jos van Raak en Hans van de Griendt. 

Aanwezig: circa 30 leden 

Bericht van verhindering is ontvangen van: Wim van Kessel, Piet Kerssens, Elly 

Glastra, Mieke Ramler, Ad Kuijpers, Jan Jansen, Bea en Cees Intveld en Peter der 

Kinderen.  

Notulist: Paul Scholten 

1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Naast het 

vaststellen van het verslag van de vorige algemene ledenvergadering zijn de 

belangrijkste agendapunten de goedkeuring van de begroting van volgend jaar en 

het vaststellen van de contributie voor 2023  

Hij stelt vast, dat we dit jaar weer een vrij normaal verloop van onze activiteiten 

hebben. Dat is na de coronatijd een verademing. Al die steeds toenemende 

activiteiten is fijn, maar confronteert ons van tijd tot tijd ook met ons ruimtegebrek. 

Gelukkig komt in het voorjaar de zaalruimte aan de overkant beschikbaar. Dat helpt. 

Maar dat is slechts een deel van de oplossing. Het andere deel moet van de leden 

zelf komen. Daarvoor wordt namelijk iets meer flexibiliteit van gevraagd. Het valt ons 

op, dat het voor sommige clubs lastig is om een beetje te schuiven met de begintijd 

van hun activiteit, ook al is dat maar een uurtje. Toch is dat af en toe nodig. Daarom 

roep ik u op daaraan mee te werken als dat ook maar enigszins kan. U doet dat voor 

uw medeleden, die onze accommodatie ook graag mee gebruiken. 

Een derde deel van de oplossing ligt in het vaker gebruiken van onze accommodatie 

in de avonden en in de weekenden. Daarmee maken we al vorderingen, maar daar 

kan nog meer bij.  

Het zal niemand zijn ontgaan, dat HEVO 70 jaar bestaat. Met onder meer een 

prachtig feest, georganiseerd op 18 september. Helaas heeft het slechte weer ons 

daar flink parten gespeeld. Desondanks was er een redelijke aanloop en mochten we 

zelfs een aantal nieuwe leden inschrijven. Het jubileumfeest is echter nog niet 

voorbij. Op 3 december hebben we een soort extra kerstviering met een gospelkoor 

en met Herman Pleij, bekend van zijn talrijke TV-optredens en zaalvoorstellingen. U 

kunt kaarten kopen in De Ontmoeting. En ook nodigen wij dan alle leden, die net als 

onze vereniging dit jaar zeventig jaar worden, uit voor een verjaardagsfeestje, 

Vervolgens meldt de voorzitter, dat de vereniging weer groeit. Na een terugloop in de 

coronaperiode zitten we nu op ruim 2750 leden. We hopen in de komende periode 

rustig door te groeien naar de 3000. 
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Al die leden kunnen straks ook gebruikmaken van onze HEVO-academie. Na een 

uitvoerige voorbereiding gaan we daar nu echt mee starten. Dat zal leiden tot een 

betere afstemming en nog hogere kwaliteit van onze lezingen, cursussen en 

anderszins. Speciaal daarvoor is er een prachtig 86-inch-scherm aangeschaft. Naast 

de gewone activiteiten zullen we dat scherm ook gebruiken om vorm te geven aan 

ons sportcafé, te beginnen met de WK-wedstrijden van ons nationaal elftal. Komt dat 

zien en breng je buurman mee, ook als die geen lid is. Dat wordt echt heel gezellig. 

Inmiddels is ook vormgegeven aan de intensievere samenwerking met Seniorweb. 

Ze zitten in de bestuurskamer zoals u natuurlijk gezien hebt en verzorgen allerlei 

laagdrempelige activiteiten, waar onze leden ook goed gebruik van maken. 

Kortom, HEVO is een bloeiende vereniging met heel veel zeer actieve vrijwilligers, 

die steeds weer doen wat we afgesproken hebben en ook steeds weer nieuwe 

dingen bedenken. 

Tijdens de vorige ALV is ingestemd met de inrichting van ons participatiefonds. Dat 

fonds is er nu en ook de externe commissie, die de aanvragen beoordeelt. Het aantal 

aanvragen is echter nog heel klein. Toch brengt de alsmaar stijgende inflatie en de 

hogere energiekosten waarschijnlijk een aantal van onze leden in de financiële 

problemen. Mocht u zulke leden kennen, moedig die dan gerust aan om een beroep 

te doen op dat fonds. Want wij willen niet dat er leden zijn, die om financiële reden 

afzien van deelname aan onze activiteiten. 

Tot slot van dit openingswoord kaart de voorzitter nog een persoonlijke kwestie aan. 

“Toen ik destijds het voorzitterschap van deze vereniging op mij nam, had ik het 

voornemen om dat zo’n vijf jaar te doen. Het komend voorjaar ben ik zes jaar in 

functie. Ik maak dan mijn tweede bestuursperiode periode vol. In dat jaar word ik ook 

78. Tijd dus om het stokje over te dragen”. Daarom wordt er nu gezocht naar een 

goede opvolger, die HEVO met nieuw elan door de volgende periode leidt. Als die 

persoon gevonden is zal die een tijdje meedraaien in het bestuur en vervolgens in de 

ALV in het voorjaar van 2023 aan u voor benoeming worden voorgedragen”. 

2. Vaststelling van het verslag van de ALV van 6 april 2022. 

Het verslag wordt paginagewijs doorgelopen en ongewijzigd vastgesteld met dank 

aan de notulist. 

3. Vaststelling begroting 2023 

Hans van der Bruggen stelt voor om eerst het voorstel voor de contributieverhoging 

te bespreken en daarna de begroting.  

De voorzitter antwoordt, dat de begroting en het contributievoorstel nauw 

samenhangen. In de begroting wordt gemotiveerd, waarom een contributieverhoging 

nodig is om een sluitende begroting te maken. Hij stelt voor om toch eerst de 

penningmeester de begroting te laten toelichten.  

 De penningmeester geeft een toelichting op de begroting. De begroting is gericht op 

het in kaart brengen van de te verwachten inkomsten en uitgaven in het volgende 

jaar. Daarbij is uitgegaan van een normaal jaar, met doorgang van alle activiteiten.   

In deze begroting gaan we uit van een ledental van 2700 en een contributie van        
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€ 29,00 per jaar. De grote inkomstenposten zijn zoals altijd de contributie, de 

baropbrengst en de subsidie van de gemeente Op dit moment is de subsidie van de 

gemeente Den Bosch voor 2023 en 2024 nog niet bekend. We zijn er daarom 

uitgegaan, dat de subsidie nagenoeg gelijk blijft.  

Bij de uitgaven zien we een flinke verhoging van de gebouw gebonden kosten. Dat 

heeft vooral te maken met de huur, die we naar verwachting vanaf maart 2023 

moeten betalen voor de nieuwe ruimte aan de Kamperfoeliestraat. Aan de hand van 

de specificatie geeft Ton een toelichting. Ook de uitgaven voor energie en water 

zullen zeker omhoog gaan, tenzij we maatregelen daartegen nemen.  Dat is lastig in 

te schatten. Ons energiecontract loopt nog tot augustus 2023 en we gaan er van uit, 

dat we vanaf maart 2023 de beschikking hebben over de zonnepanelen op het dak 

van de Ontmoeting. Op een vraag uit de zaal antwoordt Ton, dat deze zonnepanelen 

door HEVO worden betaald en eigendom van HEVO worden. De bewoners van de 

appartementen doen daar niet aan mee.                                                                                                                 

Hans van der Bruggen vindt, dat de begroting meer inzichtelijk kan worden door 

meer te specificeren. De penningmeester antwoordt, dat hij om de begroting 

overzichtelijk en begrijpelijk te houden veel kleine posten samengevoegd heeft tot 

één post. De onderliggende cijfers zijn echter beschikbaar en worden jaarlijks 

gecontroleerd door de kascommissie.  

De begroting wordt met algemene stemmen vastgesteld met dank aan de 

penningmeester. 

4. Vaststelling contributie 2023. 

Zoals al in de toelichting door Ton is aangegeven is deze kleine verhoging nodig om 

de begroting sluitend te maken en de exploitatie gezond. Daarbij speelt natuurlijk de 

inflatie een rol, waaronder de stijgende energieprijzen, maar ook het in gebruik 

nemen van de extra ruimte aan de overkant. 

Hans van fder Bruggen stelt voor om toch nog eens goed te kijken of er niet op 

andere posten kan worden bezuinigd, zodat er geen contributieverhoging nodig is.  

Het bestuur geeft aan, dat naast de bovengenoemde motivering de leden steeds 

meer waar voor hun geld krijgen. Volgend jaar meer ruimte voor de activiteiten, de 

prijs voor koffie en thee kunnen we laag houden en ook is bij lezingen koffie en thee 

gratis. Verder kunnen leden een beroep doen op het participatiefonds, als het 

deelnemen aan activiteiten niet meer gaat door een te laag inkomen.  

Het voorstel om de contributie te verhogen tot € 29, - wordt met algemene stemmen 

aangenomen.   

5. Rondvraag en sluiting.                                                                                         

De Evenementencommissie vestigt de aandacht op de Informatiemarkt Gezondheid, 

die vrijdagmiddag 4 november in De Ontmoeting wordt gehouden.  

*Hans van der Bruggen betreurt het, dat het Rosmalens verenigingencontact stopt. 

Hij vraagt of het bestuur daar actie in wil ondernemen. De voorzitter antwoordt, dat er 

kennelijk onvoldoende animo is om deze club in stand te houden. Door de grote 

verschillen tussen de deelnemende clubs waren de bijeenkomsten ook niet erg 

effectief. In de praktijk weten de clubs elkaar toch wel rechtstreeks te vinden. 
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*De kaartverkoop voor het slotevenement “HEVO 70 jaar” op 3 december is gestart. 

Kaarten zijn verkrijgbaar aan de Bar van De Ontmoeting.  

 

De voorzitter sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit om voor een drankje 

aan de bar.  

 

Paul Scholten 9/11/2022 

 


